
Retsudvalget

Til: Justitsministeren
Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 11. september 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Integrationsministeren udtaler i DR Nyhederne den 10. september 2015, at
"politiets ressourcer ikke strakte til at håndtere situationen" samt, at "vi kan si-
destille det med det, vi ser i Tyskland, hvor de heller ikke har ressourcerne til
at få taget fingeraftryk og registrere alt og alle". Ministrene bedes i den forbin-
delse redegøre for, hvorvidt det var et ressourcemæssigt hensyn, der lå til
grund for beslutningen om ikke at registrere flygtninge i Danmark.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Bramsen (S).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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